



# Certificate of Registration

This is to certify that the Management System of

**Secheron (China) Co.,Ltd**

Unified Social Credit Code: 91310000672666518A

Registration Address: Section B, 1/F, Building 1, No.111, Shennan Road, Minhang District, Shanghai, P.R.China

Assessment Address: Section B, 1/F of Building 1 & 1/F of Building 2, No.111, Shennan Road, Minhang District, Shanghai, P.R.China

**Has been independently assessed and is compliant with the requirements of:  
ISO 9001: 2015**

**For the following scope of activities:**

- 1.The Maintenance, Sales and After-sale Service of Rail Transit Safety Traction and Power Supply Equipments, Components and Systems.
- 2.The Maintenance and After-sale Service of Signal and Control Equipments to be used in the Railway Track Systems.
- 3.The Manufacture, Maintenance and After-sale Service of Computer Display Controlled Devices to be used in the Railway Track Systems.

Certificate Number: 609224

Initial certification:	30/04/2019
Latest issue:	25/02/2026
Re- certification before:	28/04/2028

Authorised by Steve Russell, Chief Governance Officer  
Date of this certificate 25/02/2026, V1

The Validity and Status of this certificate can be verified by using Amtivo China website at [amtivocn.com](http://amtivocn.com) and UKAS CertCheck website at [certcheck.ukas.com](http://certcheck.ukas.com) and China CNCA website at [www.cnca.gov.cn](http://www.cnca.gov.cn).  
During the validity of this certificate, the certified organization must undergo annual audits to maintain its certification.





AMTIVO

# 认证证书

兹证明

**赛雪龙轨道交通安全技术（上海）有限公司**

统一社会信用代码: 91310000672666518A

注册地址: 上海市闵行区申南路111号1号楼1楼B区

审核地址: 中国上海市闵行区申南路111号1号楼1楼B区和2号楼一层

完成质量管理体系审核并符合以下标准:

**ISO 9001: 2015**

认证范围:

应用于轨道交通牵引和供电系统的设备、部件及系统维修、销售和售后服务；应用于轨道交通信号和控制系统的设备维修和售后服务；铁路轨道交通专用计算机显示控制设备的生产、维修和售后服务

证书编号: 609224

初次注册日期:	2019年04月30日
颁证日期:	2026年02月25日
证书有效期至:	2028年04月28日

授权人签字: 首席治理官 Steve Russell

2026年02月25日, V1

本证书信息可在上海凯瑞克质量体系认证有限公司官网 [amtivocn.com](http://amtivocn.com) 和英国皇家认可委员会查询网站 [certcheck.ukas.com](http://certcheck.ukas.com) 和中国国家认证认可监督管理委员会网站 [www.cnca.gov.cn](http://www.cnca.gov.cn) 上查询  
本证书有效期内, 组织必须接受年度监督审核并经审核合格此证书方继续有效



British Assessment Bureau Limited t/a Amtivo, 30 Tower View, Kings Hill, Kent, ME19 4UY W: [amtivo.com](http://amtivo.com) E: [hello@amtivo.com](mailto:hello@amtivo.com)

上海凯瑞克质量体系认证有限公司, 上海市静安区万荣路 777 弄 1 号 1102 室邮编: 200072

电话: 0086-21-31017383 传真: 0086-21-31017385 网址: [amtivocn.com](http://amtivocn.com) 邮箱: [contact@amtivocn.com](mailto:contact@amtivocn.com)